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Uznesenie č. 02/2021 z výboru MsO SRZ Záhorie konaného dňa  

29. 4. 2021 

 
Zasadania výboru sa zúčastnilo 13 členov výboru (ospravedlnený Vladimír Dosedla, Martin Kašša, 
Pavol Kršiak, Miroslav Sajan, Zuzana Uherková, Radoslav Zeman). Prítomní bol aj predseda Kontrolnej 
komisie p.Brezovský. 

 

 
Zasadnutie výboru SRZ - MsO Záhorie berie na vedomie: 

- kontrolu uznesenia zo dňa 3.3.2021 číslo 01/2021 

- informáciu o stave účtu a pokladne k 29.4.2021 

- informáciu podpredsedu M.Cícha, že ešte môžeme prijímať členov, nakoľko nenaplnili 
sme stanovený limit 2500 členov – dospelý. Nových členov sme prijali 102, ktorí 
úspešne absolvovali test. Prestupov z iných organizácii bolo 41.  

- informáciu predsedu SRZ – MsO Záhorie R.Kadnára o tom, že bude platiť prvý odvod do 
Žiliny za ceniny vo výške 45 000€. 

- informáciu o návrhu člena výboru T.Bukovského aby sa úsek, ktorý je nad VN Centnúz 
vyhlásil za chránenú rybiu oblasť alebo neresisko v čase od 1.3 do 31.5. Pravidelne 
nám kapitálna ryba ide do kanála na neres a rybári ju tam veselo rušia a odlovujú 
a je otázka či aj sa ryby vrátia späť. K téme reagoval predseda R.Kadnár: : 
k tomuto by som chcel pripomenúť, že sme tu roky boli zle informovaní a všetky 
naše chránené rybie oblasti boli len nami tu odsúhlasené, nikam ďalej nešla táto 
požiadavka od p.Mifkoviča. Ja by som tento bod posunul na Obo, aby pripravili 
návrhy chránených oblastí a na porade hospodárov nahlásiť hlavnému 
hospodárovi požiadavky a ten sa tým bude zaoberať. 

- informáciu predsedu R.Kadnára o pripravovanom rozpočte a plnení rozpočtu za rok 
2020, pričom to sa nám podarí splniť, ale treba povedať, že sme tam rozpočet 
zvyšovali o tých 33 000€ z termínovaného vkladu, aby sme mali prehľad či máme 
rozpočet v zelených číslach. Tento rok to vidím tak, že niektoré platby čo nás ešte 
doháňali z minulosti už tento rok zvládneme 

- Informáciu predsedu ObO PL.Štvrtok K.Chmela  o stretnutí so starostom ohľadom 
výstavby chát na pieskovni, pripravili sme stanovisko aby bola vyhlásené stavebná 



 

SLOVENSKÝ RYBÁRSKY ZVÄZ  
Mestská  organ izác ia  Záhor ie  

S t a n i č n á  č .  5 ,  9 0 0  5 1   Zo h o r  
 

 

t e l . :  + 4 2 1  ( 0 ) 2  6 5 9 6 1  2 3 8  e - m a i l :  z o h o r @ s r z z a h o r i e . s k  

f a x . :  + 4 2 1  ( 0 ) 2  6 5 4 5 8  2 6 4  w e b  s t r á n k a :  w w w . s r z z a h o r i e . s k  

 
 
 

uzávera, teda aby nám tam nepribúdali ďalšie chaty. Pripravujeme petíciu ktorú 
chceme s M.Cíchom aj na sociálnych sieťach prezentovať 

- informáciu predsedu RS M.Cabadaja o potrebe zadefinovania zimovísk rýb. Lebo 
prívlačiari aj pytliaci vedia kde sa ryba v zime zdržuje a chodí sa tam veselo a ryba 
je vyrušovaná, to sa bavíme teraz najmä o rieke Morava. 

 

Výbor SRZ – MsO Záhorie  schvaľuje:  

- hotovostné výdaje vo výške 1145,36€ (čerpanie na brigády - ObO Zohor,Vysoká pri Morave, 
Kuchyňa, Stupava, Lozorno, Pl.Štvrtok,Jakubov) Všetci prítomní  hlasovali ZA. 

- navýšenie rozpočtu na zarybnenie na 128 000€ pričom navýšenie o 10 000€ je rezervný 
fond hlavného hospodára, s ktorým môže narábať ako uzná za vhodné. Všetci prítomní  
hlasovali ZA. 

- nákup prevoznej nádoby na ryby aj s okysličením v cene cca 1000€ a nákup  rybnikárskych 
podberákov. Všetci prítomní  hlasovali ZA. 

 

 

Výbor SRZ – MsO Záhorie neurčil termín nasledujúceho výbor, termín bude záležať od vývoja 
pandemickej situácie na Slovensku. 

 

R.Kadnár:  dávam hlasovať o schválení uznesenia výboru  SRZ – MsO Záhorie zo dňa 29.4.2021 

 

                   Hlasovanie: ZA – 13    PROTI – 0     ZDRŽAL SA – 0 

 

 

zapísal Tomáš Bukovský , tajomník SRZ – MsO Záhorie            

 


